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RUSKO: Americké ministerstvo zahraničia rozrušil ruský zaoceánsky jadrový dron Poseidon.
Nemecko sa pripravuje na jadrovú vojnu. Varuje pred ňou Veľká Británia. Česko ju nasledovalo. Čo je
to? Čo sa zrazu všetkým stalo?

Vojna nervov určite nebude fungovať, pretože oni so svojimi sankciami z akýchkoľvek dôvodov a
bezdôvodne prednášajú o demokracii a o tom, prečo je Rusko zlé v oblasti ľudských práv a prečo to
nie je vôbec dobré, večné lži okolo a bez rozumu, pokusy o revíziu výsledkov Druhej svetovej vojny
robia z rusov rovnakých vinníkov ako nacistov. … Keby si Nemci spomenuli, aké to pre nich bolo
kyslé, keď sa Rusi dali do pohybu a kráčali po Nemecku, Berlíne a všetkom ostatnom, čo tam
bolo. Teraz, ak bude vojna, bude to úplne iné: z Nemecka zostane len málo. Alebo možno vôbec
nič. A zo Štátov už vôbec nič. Nebude nám lepšie, ale to nie je dôležité. Chalani zašli priďaleko.

Je zbytočné rozprávať sa s tými, ktorí tam teraz šéfujú. A s tými, ktorí tam budú, sa nechce. Nie je s
nimi o čom hovoriť. Pripravujú sa vedľa nás na vojnu, čo znamená, že aj my sa
potrebujeme. Medzinárodné zmluvy, ktoré obmedzili preteky v zbrojení, sú minulosťou. Režim ich
overovania, o to viac. Čo od nás môžete chcieť?

Na olympiáde v Soči sme vydržali provokácie s dopingom. Pokiaľ ide o Skripaľovcov a „zasahovanie
do amerických volieb“ tiež. Ani Západu nevysvetlili, že sú úplní tupci. Sankcie sú tolerované. Z
nejakého dôvodu s nimi hovoríme o Donbase a malajzijskom Boeingu. Ignorujeme ich obťažovanie a
provokácie na Kryme. Zvykli si na „farebné revolúcie“ – keď sa zakusli zase do Bieloruska, ostali
sami prekvapení. Hraničné konflikty sa stali bežnou záležitosťou, v Karabachu sme reagovali
nečakane bez najmenšieho pokusu o diskusiu so Západom. Čo viac chcú?
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Nie, keď a keď bude „Nord Stream 2“ uškrtený a v Arktíde a vo vesmíre začnú Spojené štáty konať
úplne mimo kontroly, tak sa každý dočká svojej odmeny. Biden lezie do Bieleho domu bez toho, aby
si to uvedomil. Aj Nemci, ktorých kolektívna národná pamäť sa zjavne úplne vypla. No, možno sa
zapne, keď Reichstag opäť vyhorí s ich Ursulou von der Leyen. Taký hundershweine drag … A
Pobaltie s Ukrajinou. A Poľsko a Česko – za znesvätenie pamiatky vojny a pamätníkov obetiam. A
mimochodom, naši vlastní strážcovia prozápadného kurzu Ruska, ktorý ho vedú priamo do priepasti.
Už sa pripravujú na to, že na nás otvorene zaútočia, a stále žujú svoje žuvačky o pokroku, ktorý je u
nich, a autoritárstva, ktoré je u nás, a ako teraz z toho čo je u nás urobiť to čo je u nich. Ostáva im už
len silový blok – v prvom rade s armádou …

Všeobecne to pochopiteľné. Nie je jasné, čo ešte chcú od krajiny, ktorá je jedinou na svete, ktorá
MÔŽE skutočne zničiť USA so všetkými spojencami, ale dobrovoľne to odmieta a poskytuje
VŠETKÝM dôkazy jej dobrej vôle. No asi to ZSSR urobil zbytočne. Aj Rusko v 90. a začiatkom 2000.
Nemilujú nás tam a nebudú nás milovať za každú cenu. V zásade to teda nie je potrebné. Čo
skutočne najviac potrebujeme? Ako to bolo u klasika? Nech si nenávidia, hlavne že sa boja. Prečo im
liezť do duše s ich idiotskými nádejami na rovnosť a šťastný život pre všetkých? Nechcú, nie. Rusko
je samo o sebe veľkou krajinou a Číny, ktorú sa tiež snažia ohýbať, je o niečo menej, ale čo sa týka
počtu obyvateľov, je to rádovo väčšie. A na svete je toľko miest okrem Západu … kým sa s týmito
nedá hovoriť, nech si teda trhnú.
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